

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 16-07-2026 08:57:17 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 16-07-2026 08:57:17 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JERUSALEM INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة القدس للتأمين عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهرية
Date of event: 14-07-2026	تاريخ الحدث الجوهرية: 14-07-2026
Non-recurrent transactions, which might affect the profits of the Company or the financial position thereof	العمليات ذات الطبيعة غير المتكررة والتي قد يكون لها اثر مادي على أرباح الشركة أو مركزها المالي
Pursuant to the Disclosure Instructions issued by the Jordan Securities Commission, and with reference to the disclosure requirements relating to material events, Jerusalem Insurance Company hereby announces that on 14/07/2026 it completed the sale of the land and the building constructed thereon, owned by the Company, and located in the Shmeisani area. It is worth noting that the profit resulting from the sale is estimated at approximately JOD 1.4 million. The financial impact of this transaction will be reflected in the Company's financial statements in accordance with the applicable accounting standards.	استناداً إلى تعليمات الإفصاح الصادرة عن هيئة الأوراق المالية، وبخصوص الإفصاح عن الأحداث الجوهرية، تود شركة القدس للتأمين إعلامكم بأنها قامت بتاريخ 14/07/2026 بإتمام عملية بيع الأرض والبناء المقام عليها والمملوكين للشركة الواقعين في منطقة الشميساني وتجدر الإشارة إلى أن الأرباح من عملية البيع تقدر بحدود 1.4 مليون دينار أردني، وسيتم عكس الأثر المالي للعملية في البيانات المالية للشركة وفقاً للمعايير المحاسبية المعتمدة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Abu Lubbad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Abu Lubbad